
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 11 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Antonio Martínez 
Sra. Gemma Gallardo 
Sra. Betty Martín 
Sr. Ricardo Grande 
Sra. Elisabet Romero 
Sr. Jordi Ferrer 
Sr. Salvador Gómez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Medi ambient 
4) Mobilitat 
5) Altres 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:19 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): S’està treballant en el projecte per trobar la solució definitiva. Val a dir 
també, que dins el projecte de millora urbana del carrer Manufactures del Suro es 
començaran a implementar solucions per millorar la problemàtica.  
 
Paviment dels passadissos de les dues places enjardinades: S’ha demanat pressupost 
per executar els dos restants. A l’espera de rebre’l i poder-ho executar (els dos o d’un 
en un segons pressupost) un cop vist que la solució aplicada al primer és viable. 
 
Fusteria Rocas: Tenen obert un expedient. Han de fer millores al Silo i tapar-lo per 
reduir el soroll. Un cop es facin les obres, l’ajuntament tornarà a fer sonometries. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
Local Social – pintura zona comú i bany: Birres Braves continua tenint trastos a les 
zones comuns tot i que se’ls ha avisat infinitat de vegades. Se’ls requerirà formalment 
per tal de poder acabar de pintar. 
 
Llums plaça Teresa Burset: es van reparant a mida que es fonen, el problema 
d’aquests llums baixos és que es malmenen perquè els gossos s’hi pixen. 
 
3) Medi ambient 
 
Tancat de contenidors: No hi ha previst posar-lo aquest any com es va comentar. Els 
tancats han quedat una mica parats perquè s’estan mirant altres opcions. Ja s’irà 
informant quan es vagi definint. L’associació argumenta que prefereixen que no es 
posi cap tancat de contenidors al barri. No els hi sembla una bona opció. 
 
4) Mobilitat 
 
Carrer Sant Isidre: El trencament de trajectòria s’executarà entre aquest final de 2019 i 
primer trimestre de 2020 (englobat dins el pla director de la bicicleta). 
 
Pacificació avinguda Pompeu Fabra: No s’ha col·locat el coixí berlinès perquè s’està 
estudiant posar un semàfor al pas de vianants que dóna davant dels pisos de gent 
gran. S’irà informant perquè es farà en breu. 
 
5) Altres 
 
Estufes local social: Joventut ja les va comprar i portar al local. 
 
Aparcament soterrat geriàtric: els treballadors el tenen acondicionat per utilitzar-lo  des 
de l’inici d’estiu. L’associació comenta que molts continuen aparcant fora tot i haver 
facilitat l’aparcament. 
 
Nova àrea de Neteja Urbana: l’alcalde explica que actualment la neteja viària depèn de 
l’àrea de Serveis Municipals i les deixalles de l’àrea de Medi Ambient. A partir de gener 
entrarà en funcionament una àrea nova que englobarà les dues coses (s’està buscant 
al tècnic/a enginyer que l’ha de liderar). El regidor serà el Sr. Palahí. Aquesta persona 
haurà d’anar buscant solucions a les diferents problemàtiques, des de campanyes a 
expedients quan siguin necessaris, així com a  noves línies de funcionament. 
 
6) Noves aportacions 

 
L’associació de veïns fa les següents peticions: 
 

- Al carrer Esclanyà a partir del número 43 s’ha de repassar la vorera ja que hi 
ha panots que es mouen. 

- La cantonada entre carrer Sant Isidre i carrer Cruïlles (aporten foto): els cotxes 
aparquen sobre el pas de vianants i dificulten el gir així com la visibilitat dels 
vianants que creuen. 

- Els embornals de la Plaça Teresa Burset són plens de terra, s’haurien de 
netejar. 



                                           
 

 

 

- Encara està pendent arreglar la zona on hi havia els contenidors soterrats a la 
Plaça del poble. Es comenta que s’està mirant si s’hi posen arbres o es tapa 
amb els mateixos panots de la plaça. 

- Demanen tenir una bústia al Local Social. 
- Pregunten perquè l’estació de bombeig està parada o no funciona, complica les 

inundacions als garatges de les cases. 
- Demanen si es pot fer una escala de travesses a la Plaça Mestre Joan Planes 

per pujar del carrer on hi ha el local. Els nens i famílies per no fer la volta 
passen per la zona enjardinada i la malmenen. 

- Demanen poder comptar amb un tèrmic separat del Local de Birres Braves 
perquè els hi sol saltar la llum i se’ls malmenen a ells les coses que tenen a les 
neveres. 

- Hi ha panots que es mouen a la vorera de sortida del geriàtric (sortida pel 
carrer Manufactures del suro). 

- Al carrer Terral entre els números 6 i 14 hi ha un banc trencat que s’hauria de 
reparar. 

- A la plaça Teresa Burset hi ha un grup de joves fumant porros i han fet 
pintades al tobogan així com també es dediquen a malmenar l’espai públic del 
parc. 

 
 
A les 21.30h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


